
Skolebestyrelsesmøde – oktober 2021 

 

Dagsorden: 

  

  

1.     Godkendelse af sidste referat. 

Godkendt 

    

2.     Velkommen til Maj-Britt og elevrepræsentanter. (Laila) 

  Referat: Maj-Britt har arbejdet i Esbjerg som lærer, derefter udviklingskonsulent, skoleleder 
på folkeskole og efterskole. Maj-Britt synes det er en kæmpe gave at have en bestyrelse, 
som kan hjælpe os med at forstå og se tingene i et forældre og børneperspektiv. 
Bestyrelsesarbejdet skal være et arbejde ind i et perspektiv for hele skolen. God og uformel 
dialog. 

  

  

3.     Specialvejlederfunktionen (Lena og Pernille) 

  Referat: Funktionen har virke dels i almen og dels i Fønix. 

En case bliver fremlagt med tegn, handleplan og evaluering. Metoder og struktur 
fremlægges. 

  

  



4.     Skolemad (Jakob) 

  Referat: 

Vi prøver at få et samarbejde op at køre med Bilka. 

Vi undersøger muligheden for en Aalaautomat. 

  

  

5.     Kontaktudvalg tilbagemelding (Laila og Tanja) 

  Referat: 

Emner: læring under covid 19, trafiksikkerhed- Rosengårdskolens problematik er blevet 
fremlagt, vi er stadig i dialog, bestyrelsen har bedt om tal på udvendigt vedligehold. Vi venter 
på en byggetilladelse fra By og Kultur. Velfærdens fundament to processer blev fremlagt. 
Inklusion var på som emne. To-lærer ordning og fastsættelse af klassestørrelser er punkter 
til kommende agenda. 

Bestyrelsen ønsker at vide, hvor mange elever vi har på enkeltintegration. 

  

6.     Erasmus Plus (Kim) 

  Referat: 

Vi tager til Celle i Tyskland til november, elever fra Rosengårdskolen har lavet ansøgning, og 
er blevet udvalgt. 

Nordmakedonien og Litauen i februar og marts, med fokus på sundhed og trivsel. 

Der skal 12 elever med i alt. 

Vi skal over en fireårig periode have 160 elever med plus 8-12 medarbejdere. 

  

  



7.     Bestyrelsens bidrag til nyhedsbrev; Ultimo 

  Referat: 

Opdatering på opsætning af bom. Madordning, bestyrelsen er optaget af at undersøge 
muligheder. 

  

Evt: 

  

Samarbejdsmøder med kontaktforældrene, hvad er status? Skal der afholdes en aften? 

Fælles drøftelse ift. ”hvornår ”kalder vi på ledelsen?” 

  

  

  

  

Punkter til kommende møder: 

  

November: Velfærdens fundament 

December: Skolens traditioner 

Januar: Ordblindhed og LST 

Februar: Specialvejledning 

 

 


